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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

,Akasztón a 90-es évek egyik legmodernebb hazai stadionja most az enyészeté?"

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az akasztói Stadler-stadion egykoron a magyar futball egyik ékköve volt, még ha csa k
nagyon rövid ideig is . A futballrajongók körében még a mai napig is sokan emlegetik Stadler
József nevét, aki ugyan erősen vitatható eszközökből, de tény, hogy tett a helyi sportért .
Sajnálatos, hogy olyan törvénytelenségeket követett el, amelyeket végül a stadion és a csapa t
megszűnéséhez is vezettek . A stadion . még mindig' áll, és a 90-es évek legmodernebb
stadionja most már inkább szellemjárta tanya, mint sportkomplexum . Pedig nem csupán
stadionról beszélünk, hanem szállodáról, wellness és vendéglátó ipari egységekkel, amelye k
jó kézben, akár komoly bevételeket is jelenthetnének . A létesítményt utolsó információi m
szerint 220 millió forintért árulják egy magyar portálon, amely ár igen elenyész ő , ahhoz
képest, hogy a Kormány mennyit költött stadionépítésekre és felújításokra .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat, hogy gondoltak-e már a Minisztériumnál "vag y
kormányzati szinten az akasztói stadion megvásárlásán és hasznosításán ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015. március 26 .

Magyar Zoltán
Jobbik

Tisztelettel :
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